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Minke Elkerbout

Van: Monique Lamers <monique@bela.demon.nl>

Verzonden: vrijdag 16 december 2016 10:16

Aan: GriffieVS

Onderwerp: verzoek tot extra raadsvergadering, gedaan door  D66, GroenLinks, SP en PvdA

Beste griffie 

 

Bij deze verzoek ik de voorzitter van de gemeenteraad van Voorschoten namens de fracties van D66, GroenLinks, SP 

en PvdA  nog voor de Kerst een extra raadsvergadering uit te schrijven. 

 

Dit gebeurt op basis van de gemeentewet: 

 

Artikel 17  

  

1 De raad vergadert zo vaak als hij daartoe heeft besloten.  

  

  

2  Voorts vergadert de raad indien de burgemeester het nodig oordeelt of indien ten minste een vijfde van het aantal 

leden waaruit de raad bestaat schriftelijk, met opgave van redenen, daarom verzoekt.  

  

 

Redenen voor ons verzoek: 

 

1                    Het onder preventief financieel toezicht stellen van de gemeente Voorschoten is een drastische ingreep 

van de provincie. 

Dit feit alleen al is reden voor snel overleg in de gemeenteraad, nl het op een rij zetten van hoe het zover heeft 

kunnen komen.  

  

  

2                    Er is nu snel werk aan de winkel, in de eerste plaats door de gemeenteraad zelf. 

In haar brief geeft Gedeputeerde Staten aan dat Preventief toezicht betekent dat ‘de begroting en 

begrotingswijzigingen door ons moeten worden goedgekeurd voordat u tot uitvoering kunt overgaan.  

Dit betekent concreet dat wij van u verwachten dat u een herstelplan vaststelt dat leidt tot een structureel en reëel 

sluitende begroting en meerjarenraming. Wanneer wij uw begroting op basis van het ingediende herstelplan kunnen 

goedkeuren, kunnen wij het preventieve toezicht eventueel intrekken.’ 

We kunnen niet wachten tot januari met het herstelplan voor de begroting. Voor 31 maart moet dit immers zijn 

ingediend bij de provincie. Willen we hiervan een gezamenlijke verantwoordelijkheid maken, dan moeten we 

hiervoor wel de tijd nemen. 

 

3                    De indruk bestaat dat raadsfracties verschillend zijn geïnformeerd. Daarbij heeft (een deel van) de 

gemeenteraad vanuit de pers moeten vernemen dat er sprake was van een gesprek met de provincie waarin ook 

nog de gemeente onder financiële curatele is gesteld. Om een werkbare werksfeer in de  raad te bevorderen, vragen 

wij openheid van het college en de overige raadsfracties over wie wanneer precies hierover was geïnformeerd.  Het 

is belangrijk dat deze indruk van verschillend geïnformeerd zijn wordt weggenomen dan wel wordt bevestigd en 

verklaard. 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Monique Lamers, 

Fractievoorzitter GroenLinks Voorschoten. 


